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Z Á P I S  8/2012 
 

ze zasedání Zastupitelstva Obce Dolní Pěna 

 
Jednání se konalo v úterý dne 30.10.2012 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 

 
Program jednání: 

 
1. Zahájení, prezence 
 

Přítomni:  Martin Matoušek, Iveta Maxová, Ing. Věra Jiříková, Jiřina Kubáková, Ondřej Rešl, Ing.Martin Hejlíček 
Omluven: Milan Jiruška 
 
 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

 
Zapisovatel: Iveta Maxová 
Ověřovatelé: Ondřej Rešl, Jiřina Kubáková 
 
 

3. Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
 

Nejsou námitky 
 
 
4. Doplnění a schválení programu jednání 

 

Program schválen v předloženém znění 
Hlasování: Jednomyslně schválen 

 
 

5. Položkový rozpočet vodovod 
 

Starosta informoval o stavu projektu na vodovod – firma Alcedo pověřená zpracováním projektové dokumentace 
dokončila projekt pro stavební řízení a v říjnu podala žádost na stavební povolení na MěÚ v J.Hradci. Místostarosta 
upozornil na nový položkový rozpočet stavby – varianta  „protlak krtkem“ v místech asfaltové plochy, od kterého se 
očekávalo, že bude výrazně nižší než původní rozpočet, což se nepotvrdilo. Nový položkový rozpočet dodaný firmou 
ALCEDO byl upraven také dle požadavků současného provozovatele vodovodu ČEVAK.. 
Návrh na usnesení: Zastupitelé upozorňují na dlouhé dodací termíny při zpracování projektové dokumentace a apelují na 
starostu častěji komunikovat s firmou ALCEDO. Zastupitelé pověřují starostu oslovením alespoň 4 firem s tím, že firmy 
dodají cenové nabídky na případnou realizaci  stavby „rozšíření vodovodní sítě“ dle slepého položkového rozpočtu 
(varianta protlak krtkem) . Dále pověřuje starostu svoláním schůzky členů zastupitelstva a to do 14 dnů ode dne konání 
posledního OZ. Na této schůzce se posoudí došlé nabídky a bude předběžně dohodnuto, jakým způsobem bude 
požádáno o dotaci na tuto akci, případně návrh na firmu, která o dotaci požádá a za jakých podmínek. Další zasedání 
zastupitelstva se musí uskutečnit v takovém čase, aby bylo možno předložit ke schválení výběr firmy pro žádost o dotaci a 
ta pak měla dostatek času tuto žádost podat. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 
 

6. Informace k územnímu plánu – veřejná vyhláška 
 

Starosta informoval, že od 19.10.2012 do 19.11.2012 je vystaven k veřejnému nahlédnutí Návrh Zadání Územního plánu 
obce Dolní Pěna. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 

 
 

7. Rekonstrukce OU 
 

Starosta položil otázku, zda řešit vůbec rekonstrukci stávající budovy OU nebo plánovat do budoucna výstavbu nové 
budovy Obecního úřadu na parcele č. 221/1. 
Návrh na usnesení: Zastupitelé před nákladnou rekonstrukcí stávající budovy upřednostňují výstavbu nové budovy, ale 
zdůrazňují potřebu doložit a zvolit ekonomičtější variantu. Zastupitelé pověřují starostu zajištěním předběžných a 
pravděpodobných nákladů na realizaci a předběžné studie obou možností – rekonstrukce stávající budovy a výstavba 
nové budovy OÚ. Dále zastupitelstvo doporučuje před investicí do budovy OÚ upřednostnit ostatní priority v obci, jako 
např. vodovod, pozemní komunikace, veřejné osvětlení, cyklotrasy. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
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8. Příkaz k provedení inventarizace 
 

Starosta předložil příkaz k provedení řádné inventarizace a požádal zastupitelstvo o návrh inventarizační komise. 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo navrhuje inventarizační komisi ve složení 
předseda - ing. Věra Jiříková, členové – Iveta Maxová a Jiřina Kubáková 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 
 

9. Diskuse: 

 
1) Vánoční koncert a betlém 

 

Starosta seznámil zastupitele s termínem vánočního koncertu v kapli - sobota 22.12.2012 v 18,00hod . Starosta dále 
vznesl dotaz ohledně dobrovolníků na postavení betlému a vánoční výzdobu kaple. S nabídkou pomoci se přihlásil pan 
Ondřej Rešl. 
Návrh na usnesení:  Zastupitelé doporučují dohodnout se přednostně s členy dobrovolného hasičského sboru. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 

  
 

2) Vyhláška o poplatcích 
 

Starosta upozornil na nutnost posoudit a upravit vyhlášku o poplatcích, zvláště se jedná o vyhlášku Komunální odpady – 
Poplatek za odpady. 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo navrhuje ponechat stávající sazbu 500Kč/rok na poplatníka. U prodeje pytlů AVE na 
směsný odpad dojde k navýšení ceny ze současných 10 Kč na 50 Kč/ks. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 
 

3) Nový Územní plán 
 

 K novému Územnímu plánu vyvstala otázka, zda podpořit přestavbu stávajících rekreačních ploch na plochy bydlení. 

Návrh na usnesení:  Zastupitelstvo podporuje přestavbu rekreačních ploch na plochy bydlení v centru obce podél 
Pěnenského potoka, ale přestavbu rekreačních ploch na plochy bydlení v zahrádkové kolonii na Kohoutu nepodporuje. 
Hlasování: Pro: 5 hlasů, Proti: 1 hlas, Zdrželi se hlasování 0 

 

 Umístění ČOV v novém Územním plánu 

Návrh na usnesení:  Zastupitelstvo požaduje dát do ÚP čistírnu odpadních vod včetně jejího umístění s parc.č. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 
  

4) Nevyřízené body zápisu kontrolního výboru – viz Zápis 7/2012 
 

 Bod č.9 Zápisu č.4/2011 – doložit žádost o prodloužení platnosti stavebního povolení pro vybudování kanalizačního 
výtlaku resp.potvrzení o prodloužení  
- prověřením na MěÚ Odboru Životního prostředí bylo zjištěno, že stavební povolení kanalizačního výtlaku již nelze 

prodloužit a je nutno znovu ověřit dotčené pozemky a podat novou žádost. 
Návrh na usnesení:  Tento bod byl do Zápisu č.4/2011 mylně zařazen v době, kdy již nešlo o prodloužení požádat. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
 

 Bod č.8/2 Zápisu č.5/2011 - doložit písemné upozornění občanů sousedících s potokem o udržování čistoty a pořádku 
kolem koryta potoka  
- Dopisy pro majitele pozemků sousedících s potokem jsou připraveny a v tomto kal.týdnu budou odeslány. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

 Bod č.12  Zápisu č.7/2011 - doložit odkoupení pozemku p.č.45 v k.ú. Dolní Pěna  
- Řešení stále v kompetenci Úřadu pro zastupování státu 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

5) Kontrola obecních komunikací a dosypání hran vozovky 
 

Problémová místa na asfaltových komunikacích (zatáčky na Kohout, nový asfaltový povrch směr H.Žďár)  je nutno ještě 
před začátkem zimního období opravit dosypáním asfaltového recyklátu nebo drtě frakce 0-32, aby nedošlo ke stržení 
hrany vozovky 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo pověřuje starostu objednáním uvedených prací. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně. 
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6) Úprava a odvodnění zpevněné cesty parc.č. 892/9 

 

Na uvedené místní komunikaci v lokalitě nad zahrádkami dochází zvláště při přívalových deštích k hromadění dešťových 
vod.  
Návrh na usnesení: Vzhledem k této dlouhodobě trvající skutečnosti je nutno tento problém vyřešit. Z tohoto důvodu 
pověřuje zastupitelstvo starostu vyvoláním jednání s majiteli nemovitostí v této lokalitě o možnostech řešení této situace. 
Jedná se především o možnost, že některý z majitelů zahrádek povolí svod dešťových vod přes svůj pozemek 
 do přilehlého potoka. Starosta vyvolá jednání na místě s odbornou firmou, která navrhne vhodný technologický postup a 
předloží předběžnou kalkulaci nákladů na tuto stavbu. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 
 

7) Kanalizační  výtlak 
 

V návaznosti na bod 4 proběhla diskuze ohledně kanalizačního výtlaku a kanalizace v obci. 
Návrh na usnesení: . Po konzultaci s MěÚ odborem ŽP se nebude stavební povolení prozatím obnovovat. Pokud by někdy 
v budoucnosti došlo k realizaci kanalizačního výtlaku, bude požádáno nově o stavební povolení. Zastupitelstvo doporučuje 
najít vhodnější řešení odkanalizování staré části obce. Původní technologické řešení bylo nevyhovující z důvodu vysokých 
vstupních nákladů na výstavbu a zároveň i budoucích vysokých nákladů na čištění odpadní vody pro samotné občany.. 
Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 
 

 
 
Jednání zastupitelstva skončilo v 21,30 hod. 
 
 
Zapsala : Iveta Maxová      …………………………………….. 
 
Ověřil:  Ondřej Rešl  …………………………………….. 
 

Jiřina Kubáková   …………………………………….. 
 
 


